

Referat fra bestyrelsesmøde 19 marts 2017 kl. 10.00.

Mødet afholdt på Sundby Parkvej 11, st. th, 2300 København S

Deltagere:

Ditte Andreasen, Søren Kæstel, Flemming Palm, Peter Brøgger, Lars Bræstrup, Uffe Raahede, Bjarne Marcussen.

Afbud: Michael Møller

Mødet afholdt i henhold til udsendt dagsorden:

Referent:

Bjarne, næste møde Peter.

Generalforsamling:

Bestyrelsen konstitueret med Uffe Raahede som nyt medlem. Generalforsamlingen blev afholdt d. 4 marts 2017 på Best Western hotel i forbindelse med Bådmessen i Fredericia.

Fremmødet var fantastisk med ca. 68 deltagere.

Der var en meget positiv stemning, med mange gode input, også fra flere nye medlemmer.

Økonomi:

Afventer Michaels udmelding, men der er styr på økonomien, og ingen kommentarer.

Kommunikation:

Flemming og Uffe er kommunikationsansvarlige.

Flemming fremkommer med strategi og målsætning for området. Generel tilfredshed med hjemmesiden.

Hjemmesiden er til nyheder.

Bladet til artikler.

Forårsbladet konverteres til et nyhedsbrev grundet redaktørskifte.

Uffe laver oplæg til nyhedsbrev og forestår udsendelse.

Uffe er ordstyrer for bladudvalget og konstituerer udvalget blandt flere frivillige som f.eks. Claus, Åge og Ralph.

Uffe fremlagde notat og tanker bl.a. vedr. fremtiden for bladet, for båden og foreningen. Her er virkelig meget nyt og mange gode og positive ideer at arbejde videre med.

DM 2017 Århus:

Forberedelserne forløber planmæssigt.

Peter har et tæt samarbejde med baneleder Hans Friis.

Camping faciliteter, bådpladser mm. er fortsat ikke afklaret men bliver det meget snart. Festmiddag fredag bliver sponseret.

DM 2018 Flensborg:

Forberedelserne er langt fremme og kører helt planmæssigt.
Der nedsættes en international jury, med bl.a. Hans Vengberg.

Måling 2017:

Den nye vægt fra Erik kalibreres. Bjarne.

Fokus på måling div. 2017:

Stop og sort mærke på bom.

Sorte mærker på mast, samt sort mærke højde over dæk.

Kontrol af bly, vægt og placering. (kompensationsvægte)

NFIA:

Kører planmæssigt, næste møde d. 8 april i Hellerup.

Ny teknisk formand kørt i stilling. En svensker, men p.t. uklart hvem. Walcon: Ditte og Simon aftaler videre aktivitet, men tvivlsomt for 2017. Ditte afventer tilbagemelding.

Der arbejdes med forsvarlig opbevaring af plug i Estland, som indtil nu ikke har været optimal.

Rangliste:

Peter afklarer hvilket sprog der inviteres på.

Tursejlads:

Ref. til Uffes indlæg.

Uffe og Lars udveksler tanker vedr. stævnemøder for 2017.

Andet:

Jubilæumsbogen mangler fortsat en tovholder (Redaktør) for at komme i mål.

Alt relevant materiale foreligger digitalt fra Lars.

Lotte (og Lisa?) er stadig med på sidelinjen.

Bjarne prøver endnu engang at lokke Flemming "Nup" med mulighed for "lønnet" indsats som redaktør.

Jubilæumsarrangementer i Kerteminde kører planmæssigt.

Evt.:

Lars har deltaget i seneste møde vedr. Klassenetværk og refererer en manglende forståelse generelt i unionen for vores båd og status vedr. DIF mesterskab mm.

Ditte tager kontakt til den nye formand Line Markert for evt. deltagelse i lånt båd til 2017 DM for at hun kan få indblik i vor klasse og det store arbejde vi alle gør.

Næste møde 2017 lørdag d. 11. nov. samt lørdag d. 17. marts 2018.